國立成功大學 藝術研究所 徵聘專任教師一名

一、專長領域:劇場技術實務及理論

二、徵聘職級:助理教授(含)以上專任教師 (職級高者優先考量)

三、徵聘名額:1名

四、應徵資格:具博士學位或具教育部頒發之助理教授(含)以上教師證書

五、預定起聘日期:108年8月1日

六、工作內容:

- 1.須教授劇場相關課程
- 2.負責與指導本院劇場相關事宜
- 3.配合本所之需求擔任各項職務

七、應備繳交資料:

- 1.履歷表(含自傳)
- 2.學經歷證明:最高學位證書(持外國學歷者,需經我國駐外館處驗證)、教師證書
- 3.歷年著作目錄
- 4.學位論文或代表著作
- 5.最近五年至少2篇論文(公開發表)
- 6.可開授課程名稱及課程大綱至少二門
- 7.相關劇場實務經歷證明
- 八、收件截止期限:107年12月20日前(郵戳為憑)以掛號郵寄,逾期恕不受理。封面請註明應徵者姓名及應徵教師字樣。應徵人數不足時,本所得延長公告期限。

九、聯絡方式:

地址:701台南市東區大學路1號 國立成功大學藝術研究所

電話:886-6-2757575#52500(劉小姐)

傳真: 886-6-2766499

電子信箱:em52500@email.ncku.edu.tw

十、備註:本所收件後,經初審通過者,將另函通知面試,若未克參加,視同

放棄應徵;初審未通過者恕不退件。

Institute of Art Studies, National Cheng Kung University Faculty Position Opening

1 · Areas of Specialization:

Theatre Technical Practice and Theory.

2 \ Positions:

Full-time assistant, associate or full professor level. (Senior applicant is preferred for graduate courses)

- 3 · Recruitment quota: One.
- 4 \ Qualifications:

Ph.D degree or Teacher Certificate of Assistant Professor (and above) by Ministry of Education.

- 5 \ Term of Employment: Beginning August 1, 2019
- 6 · Job Description:
 - (1) To provide an introduction to study of theatre.
 - (2) Supervise and be responsible for related matters of theatre.
 - (3) To be able to comply with the obligations and responsibility for the Institute.
- 7 · Application Documents:
 - (1) Curriculum Vitae (including autobiography).
 - (2) A copy of diploma and teacher certificate (issued by MOE).
 - (3) Published Intellectual Contribution.
 - (4) A copy of Ph.D. dissertation or selected copies of representative publications.
 - (5) 2 dissertations in the near 5 years (have been published).
 - (6) At least 2 potential courses of teaching and syllabuses.
 - (7) Other certification related to theatre.
- 8 · Application Deadline:

December 20, 2018 (postmarked).

Address: No.1, University Road, Tainan City 701, Taiwan (R.O.C)

Please indicate "applying for full-time position" on the envelope).

Applications will not be returned.

9 · Contact: E-mail: em52500@email.ncku.edu.tw (Miss Liu)

Tel: 886-6-275-7575#52500/ Fax: 886-6-276-6499